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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Terveznek-e újabb akkumulátoripari beruházásokat 
azokban az ipari parkokban vagy gazdasági övezetekben, ahol már jelenleg is működnek 
akkumulátorgyártáshoz kapcsolódó üzemek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Általános tapasztalat, hogy egy-egy újabb akkumulátoripari beruházás megkezdése előtt a 
kormányzat nem tájékoztatja az érintett ipari park vagy gazdasági övezet környékén élő lakosságot, 
és nem veszi figyelembe a helyi lakosok beruházással kapcsolatos véleményét. A lakosok 
legtöbbször már a konkrét megállapodásról és szerződéskötésről értesülnek, ráadásul úgy, hogy nem
kapnak részletes és kielégítő tájékoztatást az új ipar egység környezeti hatásairól. Azt is látjuk, hogy
egy-egy telephelyen belül is gombamód szaporodnak ezek a veszélyes üzemek úgy, hogy együttes 
környezeti hatásukat nem is vizsgálják a hatóságok.

Ezért kérem Miniszter urat, hogy válaszoljon a következő kérdésre, hogy tisztábban lássunk:

• a már működő vagy épp engedélyezés alatt álló beruházásokon túl tervezneke a következő 
három évben további akkumulátoriparági beruházást – akár új gyárat, akár meglévő gyár 
kapacitásbővítését - a következő települések ipari parkjaiban vagy a települések határában 
kijelölt gazdasági övezetekben? Ha igen, milyen típusú beruházásokról van szó? 
• Debrecen
• Sóskút
• Komárom
• Göd
• Szigetszentmiklós
• Bátonyterenye
• Iváncsa
• Nyíregyháza

 



Válaszát köszönöm!

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP

Budapes, 2024.02.08.
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